
REFEREES 

Dear Referees 

We are launching our new online platform for all SoccerNB future referee activities.   This 

software will allow us to have better real time assignment and availability for referees, email 

communication, and assist in speed of payment processing. 

https://soccernb.powerupsports.com/ 

 

Our platform PowerUp is in use currently by some of the NB clubs and we highlight this because 

it is important when you first register with SoccerNB as it effects whether you Log in or Sign up. 

 If you already have a log in to PowerUp for a Club – You Log in with your current credentials 

used for your club 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 If you do not have an account currently with PowerUp– You Sign up with your personal 

information. Once logged in, you can approve the sharing of your account with Soccer NB by 

confirming your personal information, then share the applicable player(s) in your profile.  

 

 

 

 

 

https://soccernb.powerupsports.com/


REFEREES 

If you are a Youth Referee and your parent already has a profile you may choose to log into their 

existing account or create your new own.  The benefit is that all communication will be sent to 

the email provided in the profile. 

 

To sign up as a referee – Click on the Referee Registration 
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Once you have registered your application will be submitted to our Referee Coordinator for 

approval. 
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Chers arbitres 

Nous lançons notre nouvelle plateforme en ligne pour toutes les futures activités d'arbitres de 

SoccerNB. Ce logiciel nous permettra d'avoir une meilleure affectation en temps réel et une 

meilleure disponibilité pour les arbitres, une communication par e-mail et une meilleure vitesse 

de traitement des paiements. 

https://soccernb.powerupsports.com/ 

 

Notre plate-forme PowerUp est actuellement utilisée par certains des clubs du NB et nous le 

soulignons car elle est importante lorsque vous vous inscrivez pour la première fois avec 

SoccerNB car elle affecte si vous vous connectez ou vous inscrivez. 

 Si vous avez déjà une connexion à PowerUp for a Club - vous vous connectez avec vos 

informations d'identification actuelles utilisées pour votre club 
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Si vous n'avez pas de compte actuellement avec PowerUp - vous vous inscrivez avec vos 

informations personnelles. Une fois connecté, vous pouvez approuver le partage de votre 

compte avec Soccer NB en confirmant vos informations personnelles, puis partager les joueurs 

concernés dans votre profil.  

 

 

Si vous êtes un jeune arbitre et que vos parents ont déjà un profil, vous pouvez choisir de vous 

connecter à leur compte existant ou de créer le vôtre. L'avantage est que toutes les 

communications seront envoyées à l'adresse e-mail fournie dans le profil. 

Pour vous inscrire comme arbitre - Cliquez sur l'enregistrement des arbitres 
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Une fois que vous vous êtes inscrit, votre demande sera soumise à notre coordinateur des 

arbitres pour approbation. 

 


